
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 108 /99                                               

                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Εγκριση  συνδιοργάνωσης αποκριάτικων εκδηλώσεων 
του Δήμου Βέροιας και του Π.Σ. Ασωμάτων. 

 
       Σήμερα 8 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 4-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης   Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης    
3. Δ. Ταχματζίδης    
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης    
8. Δ.  Πέτκος    
9. Κ. Κόλβατζης    

10. Ε.  Λελεκάκης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Κ. Γκαβαϊσές   Πάρεδροι 
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης    
14. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 100/99 
15. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  107/99  απόφασης 
17. Π. Πιτούλιας προσήλθε ο κ. Γ. Μανακούλης. 
18. Α. Κεσίδης Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  109/99  απόφασης 
19. Α. Σουμελίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης  και 
20. Α. Ταραλάς Θ. Σιδηρόπουλος. 
21. Χ.  Σκουμπόπουλος Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  110/99  απόφασης 
22. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης. 
23. Β. Γιαννουλάκης Κ.  Κόλβατζης,  Γ.  Ουρσουζίδης,  Λ.  Τσαβδαρίδης, 
24. Σ.  Παναγιωτίδης Ε. Σοφιανίδης και Π. Αγαθαγγελίδης. 
25. Λ. Τσαβδαρίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  114/99  απόφασης  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης ,Σ. Γεωργιάδης και  
27. Ε. Σοφιανίδης Μανακούλης. 
28. Ε. Λευκοπούλου  
29. Ι. Ακριβόπουλος  
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
31. Ε. Κουκουρδής  
32. Γ. Μανακούλης  
33. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο  θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-2-99 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου 
που έχει ως εξής : Σας γνωρίζουμε ότι επί 4 συνεχή έτη στα Ασώματα 
πραγματοποιούνται διάφορες πολιτιστικές εκδηλώσεις κατά τις ημέρες των 
"ΑΠΟΚΡΕΩ" . 

Με το αριθ. πρωτ. 175/23-1-99 έγγραφό του ο πολιτιστικός σύλλογος 
Ασωμάτων ζητά οικονομική ενίσχυση για τις πολιτιστικές αυτές εκδηλώσεις. 

Με την αριθ. 108/98 απόφασή του το Δ.Σ. ενέκρινε τη συνδιοργάνωση των 
αποκριάτικων εκδηλώσεων για το έτος 1998 καθώς και την κάλυψη των σχετικών 
δαπανών. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος : Υπάρχουν Ερωτήσεις; 
Γεωργιάδης  Χ. : Πόσο στοίχισαν οι εκδηλώσεις αυτές  πέρσι; Πόσο θα 

στοιχίσουν φέτος; Κι από ποιόν προϋπ/σμό θα πληρωθούν ; 
Ουρσουζίδης : Ποιο είναι το ύψος της δαπάνης; 
Κουρουζίδης : Καλύφθηκα 
Αγαθαγγελίδης : Ποιες είναι οι δαπάνες; Ποιος τις συνέταξε; Ελέγχθηκε; 
Είναι σειρά εκδηλώσεων που από παράδοση δεκαετιών συμβαίνει στα 

Ασώματα, ή είναι μία διαδικασία των τελευταίων χρόνων; 
Δήμαρχος : Υπάρχει μία παράδοση στα Ασώματα από την οποία ήρθε ένα 

αίτημα μετά την σύνταξη των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. Πέρσι είχαμε 
χρηματοδοτήσει με ποσό 250 χιλ. 

Δεν μπορώ να εισηγηθώ ένα συγκεκριμένο ποσό διότι ο προϋπολογισμός θα 
ψηφιστεί στις 1-3-99 γι΄ αυτό βάζω το ζήτημα της συνδιοργάνωσης. Το ύψος της 
δαπάνης θα καλυφθεί από τον ΚΑ των επιχορηγήσεων προς τους αθλ. συλλόγους και 
θα προσδιοριστεί με απόφαση του Δ.Σ.  

Το ζητούμενο είναι εάν θα εκδηλώσουμε την πρόθεση να συνδιοργανώσουμε  
και συνεπώς να επωμιστούμε ένα βάρος που θ΄ αποφασίσετε εσείς αργότερα ή όχι; 
Εισηγούμε να είμαστε συνδιοργανωτές αφού είμασταν και πέρσι. 

Σκουμπόπουλος : Υπάρχει αίτημα του συλλόγου για οικονομική ενίσχυση και 
το θέμα έπρεπε να εισαχθεί ως οικον. ενίσχυση και  να τους δώσουμε ένα ποσό για να 
κάνουν τις εκδηλώσεις. Εσείς κ. πρόεδρε το μεταβάλλατε και λέτε έγκριση ή μη 
διοργάνωσης των εκδηλώσεων αυτών. Δεν θα το εγκρίνουμε εμείς αυτό αλλά ο 
σύλλογος αποφάσισε να τις κάνει και ζητάει τη συνδρομή μας. Να τη δώσουμε τη 
συνδρομή μας.  

Πρόεδρος : Δεν μπορούμε να πληρώσουμε προαιρετικές δαπάνες χωρίς να 
υπάρχει προϋπολογισμός. 

Ποτουρίδης : Είναι γνωστό ότι 4 με 5 χρόνια διοργανώνονται αυτές οι 
εκδηλώσεις. Σ΄ αυτές συμμετέχουν δημότες απ΄ όλη τη  Βέροια. Επί πλέον είναι το 
μοναδικό διαμέρισμα της πόλης που κάνει καρναβαλίστικες εκδηλώσεις  και 
προσελκύει το ενδιαφέρον των δημοτών. Επειδή δεν υπήρχε συγκεκριμένος 
προϋπολογισμός ζήτησε να είμαστε  συνδιοργανωτές. Το ίδιο κάναμε και πέρσι. Αυτό 
έτυχε της αποδοχής των κατοίκων του Δήμου. Πέρσι πήρε επιχορήγηση και από την 
Κοινότητα Αγ. Βαρβάρας. Ύστερα  από συζητήσεις είμαστε σε θέση να σας πω και 
το ποσό. Προτείνω να προσδιορίσουμε το ποσό των 500 χιλ. για τις εκδηλώσεις 
αυτές. 

Κόλβατζης : Η παράδοση του καρναβαλιού στα Ασώματα αναβαθμίζεται με 
την πάροδο των χρόνων και αναδεικνύεται σ΄ έναν παραδοσιακό θεσμό. Εχει 
εκφράσει τη βούλησή του το Δ.Σ. να στηρίζει τέτοιου είδους  πρωτοβουλίες και 



παραδόσεις. Ας γίνουν οι  εκδηλώσεις και αναλόγως ν΄ αποφανθεί το Δ.Σ για το ύψος 
της επιχορήγησης. 

Σοφιανίδης : Δεν υπάρχει αμφιβολία ότι συμφωνούμε όλοι γι΄αυτό. Θα  ήθελα 
και στην πόλη που ζώ να γίνονται τέτοιες εκδηλώσεις ετησίως. Δεν είναι αργά να 
ξεκινήσουμε για να κάνουμε θεσμό το καρναβάλι. Η Βέροια έχει παλιά και πλούσια 
Ιστορία αλλά φτωχή παράδοση. Με την ιστορία των τόσων χιλιάδων χρόνων δεν έχει 
ούτε ένα λαϊκό δρώμενο κι αυτό πολίτη της με πειράζει. 

Σουμελίδης : Καλύφθηκα, αλλά  θα ήθελα να ακούσω και τον πρόεδρο του 
Τ.Σ. των Ασωμάτων κ. Κουκουρδή. 

Αγαθαγγελίδης : Θα ήθελα να εκφράσω τις επιφυλάξεις πολλών εδώ μέσα που 
όμως διστάζουν να τις εκφράσουν. Καλό είναι να γίνονται αυτές οι εκδηλώσεις.  Το 
ζήτημα όμως είναι. α) Εχει δουλειά ο Δήμος εκεί ; β) Ο Σύλλογος αυτός θα 
ξαναζητήσει επιχορήγηση και για ποιο λόγο; γ) Δεν ξέρω αν αυτά τα 4-5- χρόνια 
δίνουν το δικαίωμα να μιλάμε και για θεσμό δ) Ο σύλλογος δραστηριοποιείται και σε 
ποια άλλα ζητήματα για ν΄ αντιμετωπίσει την πολιτιστική φτώχεια που έχουν  οι 
πρώην Κοινότητες; Δεν είναι υποχρεωτικό να κάνουμε εμείς εδώ καρναβάλι  και να 
ξοδευόμαστε την ώρα που πολιτιστικοί σύλλογοι με μεγάλη δράση επιχορηγούνται με 
μικρότερα ποσά των 500 χιλ. Χρειάζεται μεγαλύτερη  προσοχή από τη διαχείριση 
αυτών των κονδυλίων  και θυμάστε  ότι αθλ. σύλλογοι με πανελλήνιες διακρίσεις δεν 
έχουν στολές να φορέσουν. Ξέρουμε ότι είναι λίγα  τα χρήματα που δίνει η πολιτεία 
στο Δήμο. Δεν μπορώ να δεχτώ τις αυξήσεις των τελών και από την άλλη μία λογική 
πανηγυρική. Θα ήθελα ο σύλλογος να βρει τρόπους να καλύψει τις δαπάνες του και 
να τον επιχορηγήσει ο Δήμος  συμβολικά στα πλαίσια της συνολικής επιχορήγησης. 
Τα χρήματα να δίνονται εκεί που γίνεται σωστή δουλειά. Καταψηφίζω το θέμα  όπως 
εισάγεται. Αν έρθει για επιχορήγησή του (εφάπαξ και τέλος) θα ξανατοποθετηθώ. 

Κορουζίδης : Να θυμίσω ότι ήμουν η αιτία  που σταμάτησε το καρναβάλι στη 
Βέροια. Καλώς πράξαμε. Δεν είμαι κατά των εκδηλώσεων από πολιτιστικό σύλλογο 
διότι κανείς δεν μπορεί να παρεμβαίνει στη λειτουργία του.  Το θέμα δεν έρχεται 
σωστά στο Δ.Σ. Θάπρεπε να εισαχθεί για επιχορήγησή του. Αν έρθει έτσι ν΄ 
αποφασίσουμε όπως κάνουμε  με όλους τους συλλόγους. 

Ουρσουζίδης : Μετά τη διευκρίνηση του κ. Ποτουρίδη για το ποσό της 
κάλυψης των δαπανών συμφωνώ. Είναι μικρό το ποσό ενώ εγώ άλλο ποσό  
φανταζόμουνα. 

Κουκουρδής : Στα Ασώματα διοργανώνονται εκδηλώσεις εδώ και 20 χρόνια. 
Εργάζονται οι κάτοικοι αφιλοκερδώς γι΄ αυτές τις εκδηλώσεις. Ότι γίνεται γίνεται 
γίνεται με το μεράκι των κατοίκων και θα ήταν καλό να καλύψει τα έξοδα ο Δήμος. 
Αλλά και χωρίς την κάλυψή του πάλι θα γίνουν οι εκδηλώσεις γιατί υπάρχει η 
θέλησή μας. Αν υπάρχουν κι άλλα χωριά που θέλουν να διοργανώσουν τέτοιες 
εκδηλώσεις ας το κάνουν. Το ποσό είναι ικανοποιητικό εφόσον και ο σύλλογος το 
έχει αποδεχθεί. Είστε προσκαλεσμένοι όλοι. 

Δήμαρχος : Δεν μπορεί να ψηφιστεί καμία πίστωση εφόσον δεν υπάρχει 
προϋπολογισμός. Γι΄ αυτό δεν ευθύνεται η παρούσα δημοτική αρχή. Γι΄ αυτό έρχεται 
το θέμα έτσι. Το ζήτημα θα έρθει μετά την ψήφιση του προϋπολογισμού. 

Πρόεδρος : Το θέμα εισάγεται ως έχει.  
Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι :Ναι. 
Μειοψήφισε ο σύμβουλος κ. Π.Αγαθαγγελίδης.  
Δήμαρχος: Στο επόμενο Δ.Σ. θα έρθει θέμα χάραξης πολιτιστικής πολιτικής 

γενικά καθώς και κριτήρια με τα οποία θα ενισχύεται περισσότερο ή λιγότερο ένας 



πολιτιστικός σύλλογος σε σχέση με την γενικότερη στρατηγική που θα  χαράξει το 
Δ.Σ. Εάν έχετε κάποιες τέτοιες σκέψεις θα ήταν χρήσιμο να τις ακούσουμε. 

Σκουμπόπουλος : Κε Πρόεδρε μπορεί να λέει ο Δήμαρχος το τι θέμα θα μας 
πει στην άλλη συνεδρίαση; Σεβαστείτε τον κανονισμό. 

Πρόεδρος : Εχει το δικαίωμα από τον κανονισμό. Εγώ  σέβομαι τον 
κανονισμό. Εχει  το δικαίωμα βάσει του κανονισμού να το τοποθετείται ανά πάσα 
στιγμή και για όποιο θέμα θέλει. Διαβάστε τον κανονισμό. Του δίνει το δικαίωμα 
βάσει των αυξημένων  αρμοδιοτήτων που έχει από τον κώδικα και τον θεσμό. 

Δήμαρχος : Ο κ.  Σκουμπόπουλος του αρέσει ή όχι ν΄ ακούει τον Δήμαρχο, 
είναι υποχρεωμένος εκ του νόμου και από τη θέση που τον έστειλε ο λαός της πόλης, 
ως δημ. σύμβουλο ν΄ ακούει τον Δήμαρχο. Δεν υπάρχει μεγαλύτερη αγένεια. Αυτό 
προβλέπεται από την παρ. 4 του αρ. 108 του ΔΚΚ. Στο εξής δεν θα δεχτώ  καμμία 
παρέμβαση. Δεν υπάρχει χειρότερο πράγμα επίσης απ΄ το να τοποθετείται ο 
Δήμαρχος και ο δημ. σύμβουλος να φύγει από την αίθουσα. Δεν χαρακτηρίζει τον 
Δήμαρχο αλλά αυτόν που το κάνει. 

Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 
1. Το από 1-2-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. Το με αριθ. πρωτ. 175/23-1-99 έγγραφό του Π.Σ. Ασωμάτων. 
3. Την με αριθ.108/98 προγενέστερη απόφασή του. 
4. Την ανάγκη συνδιοργάνωσης αποκριάτικων εκδηλώσεων του Δήμου Βέροιας και 

του Π.Σ. Ασωμάτων. 
5. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση αποκριάτικων εκδηλώσεων (κούλουμα 99) του 
Δήμου Βέροιας και του Πολιτιστικού Συλλόγου Ασωμάτων που θα 
πραγματοποιηθούν στην πλατεία του Δημοτικού Διαμερίσματος Ασωμάτων Δήμου 
Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    108 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης Χ. Μουτσιόπουλος 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 24-3-1999 

      Ο Δήμαρχος  
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 


